
Protokół Nr 62/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 8 listopada 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Propozycje stawek podatków i opłat lokalnych na 2024r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

Ad.l. Komisja ustaliła, że punkt 2 zostaje usunięty z porządku obrad, w związku z tym, że
będzie on procedowany na wspólnym posiedzeniu wszystkich radnych. Wobec tego proponuje
się przyjęcie porządku obrad w 3 punktach:

1.
2.
3.

Otwarcie posiedzenia i przyj ęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja jednogłośnie zatwierdziła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji w
miesiącu październiku br.

Ad.3. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Grzeca zapytał, czy gmina wynajmowała komuś miejsca na banery, a jeżeli tak to jakim
komitetom, ile zapłacili, czy w ogóle zapłacili, czy w ogóle brali pieniądze, pytaja o to
mieszkańcy. Pan Juhnke powiedziai że chyba było to nieodpłatne. Pan Grzeca zaznaczył, że
Komisja Rewizyjna jest od tego, aby o takie rzeczy pytać. Pani Pająk dodała, że na jej
prywatnym płocie był powieszony plakat, a nikt jej nie pytał czy wyraża na to zgodę. Pan
Grzeca powiedziai że z jego wiedzy wynika, że w niektórych miejscach potrzebna jest zgoda
od gminy.

- Pan Grzeca poinformował, że mieszkańcy pytają także o to, jakie środki wpłynęły z tytułu
prowadzenia płatnych parkingów i z jakim przeznaczeniem te środki były wykorzystywane;

- Pan Sieg dodał, że mieszkańcy pytają również o to, jakiej wysokości są oszczędności z tytułu
wy%czania oświetlenia. Pan Kąkol zaznaczyi że jego zdaniem należałoby wyłączać lampy na
Placu Przyjaźni i promenadzie w kierunku plaży;
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- Pani Szlezer powiedziała, że w posiedzeniu Komisji Oświaty uczestniczyła Dyrektor SP 3,
która poinformowała, że przejście obok szkoły w kierunku przedszkola stało si«,? publiczne.
Obecnie przejścia z ulicy Odrodzenia i ulicy Bajkowej są zagrodzone, dlatego mieszkańcy
nowe przejście zrobili sobie przez teren szkoły, co nie powinno mieć miejsca, bo teren szkoły
powinien być zamknięty. Pani Szlezer zaproponowała spotkanie z zarządami wspólnot na ulicy
Bajkowej w sprawie utworzenia przejścia, wtedy znila'iąłby problem SP Nr 3. Pan Sieg
powiedział, że temat był poruszony na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, w
sprawie przejścia będzie zorganizowane spotkanie ze wspólnotami, jest tam problem bo część
wspólnot posiada tylko budynek po obrysie, teren jest dewelopera;

- Pani Szlezer poruszyła sprawę ogródków nauczycielskich przy SP Nr 3, powinny one przejść
w zarząd szkoły, teren można by wykorzystać np. pod parking dla nauczycieli. Jest tam także
prywatny garaż, a na terenie szkoły nie powiru'iy przebywać osoby postronne;

- Pani Szlezer poinformowała również, że ogródki na ulicy Bajkowej deweloper %dzie
kupował od osoby prywatne3 z przeznaczeniem na budowę budynku mieszkalnego. Część tych
ogródków przynależy jednak do gminy. Niektórzy mieszkańcy chcą, żeby było tam miej sce dla
starszych np. ławeczki , rodzice dzieci chcą plac zabaw, a jeszcze inni parkingi. Pytanie brzmi,
czy są jakieś korketne plany na zagospodarowanie terenu gminy po ogródkach działkowych
na ul. Bajkowej, czy nadal mają tam pozostać ogródki działkowe, bo działkowcy nie wiedzą,
czy mogą je nadal uprawiać.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. ArturJuhnke -Przewodniczący
J ,ć}+

2. Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. Rpbert Sieg - Członek

6. Bakbara Szlezer - Członek

l

.........rJ-

,?.&.>.

protokołoQhł:
T, }

]
/

2


